
EKSTRAORDINÆRT ELEVRÅDSMØTE 26.09.2024 

På bakgrunn av nyheter denne uka med forslag om å legge ned Eide skole for å spare 

penger kaller vi inn til et ekstraordinært elevrådsmøte.  

Til stede: Emilija (7), Aslak (vara 7), Enya (6), Nils(6), Terese (5), Nikolay (5), John (4) og 

Helene (4).  

 

Saksliste: 

- Forslag til nedleggelse av Eide skole 

- Valg av styreverv 

 

Forslag til nedleggelse av Eide skole 

Elevrådskontakt Eivind orienterer om saken og alle får legge frem sine argumenter for å ikke 

legge ned skolen. Elevrådet er også enstemmig enig i at de vil stille seg bak og være med på 

høringsuttalelsen fra Eide skole.  

Argumenter mot nedleggelse fra elevråd: 

 

- Vi bygde en skole her av en grunn, mange barn og man kan ikke sende små barn så 

langt avgårde. 

- Da mister mange barn vennene sine og blandes med andre barn og ikke får være 

med vennene sine og de man er trygge på  

- Det blir lengre å kjøre, liker skolen vår og trives godt her. Jeg liker å kunne sykle til 

skolen.  

- Vi har vært her lenge, er godt kjent, blitt glad i hverandre, fått mange 

priser/utmerkelser, lærerne må begynne på ny skole og de elsker skolen like mye 

som oss barna. Vi har fint uteområde, jeg elsker det. 

- Det er skummelt for de små og starte på en stor skole og ta bussen så langt og buss 

er faktisk dyrt. 

- Vi mister kulturskolen i Eide, med dans, gitar, piano og Askepotteateret,  

- Men da kan jo barnehagen forsvinne, mange vil ikke bo her, butikken forsvinner, 

idrettslaget forsvinner, Homborsund forsvinner.  

 

 

Styreverv 

Siden flere har vært bortreist, på leirskole og på grunn av «Kompani Eide» har vi ikke fått 

gjennomført valg av styreverv. Under er en oversikt over hvem som stiller til valg, og vi skal 

forsøke å gjennomføre et valg elektronisk på «Elevrådskanalen» på Showbie. Beskjed 

kommer.  

- Leder: Terese, Enya, Emilija, John, Nikolay 

- Nestleder: Terese, Helene, Nikolay 

- Sekretær: Terese, John 

 



Referent: Eivind Tunsberg 


